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Protokół 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa

w dniu 27 listopada 2012 roku

obecni

1. Radny Wiesław Konderak       przewodniczący komisji obecny
2. Radny Marcin Gadecki nieobecny
3. Radny Kamil Kowalik obecny
4. Radna Zofia Bazańska nieobecna
5. Radny Marek Rajca nieobecny
6. Radny Władysław Oczkowicz obecny
7. Radny Mirosław Kędzierski obecny

tematy posiedzenia

1. Porównanie obszarów miasta, w których dokonywana jest największa liczba przestępstw z 
obszarami nasilenia zjawisk patologicznych.

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
3. Sprawy bieżące

w posiedzeniu uczestniczyli
Z-ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Z-ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Komendant Komisariatu 
Policji w Czeladzi Paweł Tobolik, Dyr MOPS Teresa Banaś, Komendant Straży Miejskiej Krzysztof 
Niebylski.

pkt.1

Porównanie obszarów miasta, w których dokonywana jest największa liczba przestępstw z 
obszarami nasilenia zjawisk patologicznych.

Radny Władysław Oczkowicz: Cyfry nie oddają wszystkiego należało by przeanalizować i 
sprawdzić czy rzeczywiści jest zbyt mała liczba zajęć dla młodzieży.

Komendant Komisariatu Policji w Czeladzi Paweł Tobolik: Najwięcej negatywnych zdarzeń 
odnotowujemy w Centrum Handlowym M1. Czeladź jest niewielkim obszarem statystyki te nie 
oddają rzeczywistego obrazu. Często zdarza się tak, że złodzieje przyjeżdżają z innych miast i w 
Czeladzi dopuszczają się czynów przestępczych. Najczęstszym obszarem gdzie policjanci się 
pojawiają to jest ul. Katowicka i obszar Stare Piaski. Nasza statystyka na pewno nie odzwierciedla 
wszystkich zdarzeń.

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak: Z tego co mamy w materiałach i z 
tego co pan Komendant Policji powiedział, można zauważyć, że MOPS w swojej działalności się 
pokrywa, zarówno z ul. Katowickiej jak i Starych Piasków.

Dyr. MOPS Teresa Banaś: Obszary zagrożone to ul. Katowicka, ul. Nowopogońska, ul. Szpitalna, 
faktycznie to się potwierdza. Mamy bardzo dobrą współpracę zarówno ze Strażą Miejską jak i 
Komendą Czeladzkiej Policji, prowadzimy wspólne działania w tych środowiskach. W tym roku 
założyliśmy 38 niebieskich kart z czego przez samą policję zostało ich założonych 19, spotykamy 
się w ramach zespołu interdyscyplinarnego oraz grup roboczych współpraca bardzo dobrze się 



układa. W MOPSIE zostało założonych pięć niebieskich kart. W 19 przypadkach ukończyliśmy 
postępowanie w obszarze niebieskiej karty. W ośrodku na dzień dzisiejszy posiadamy czterech 
asystentów rodzin jest to nowy zawód wprowadzony w roku bieżącym na podstawie ustawy o 
wspieraniu rodziny i pieczy zastępczej, objętych pieczą jest około 30 środowisk. Coraz częściej 
niestety spotykamy się z agresją słowną wobec nas, pracowników MOPS, przede wszystkim 
wyzwiska, ciągłe niezadowolenie z rozmiarów pomocy.

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak: Jaką liczbę środowisk taki 
asystent ma objąć? Czy Państwo zgłaszacie do organów ścigania takie negatywne zachowania? 
Myślę, że od czasu do czasu takie działania powinny być podjęte, ponieważ w innym przypadku 
taka osoba będzie czuć się bezkarnie.

Dyr. MOPS Teresa Banaś: Ustawodawca założył, że do 25 środowisk, uważam, że jest to 
stanowczo za dużo. Jest to instytucja nowa, i uczymy się tego, ale na pewno tych środowisk będzie 
więcej. Najczęstszym sposobem rozwiązywania tego typu problemów przez nas to perswazja i 
rozmowa, pracownicy udający się w teren zagrożony zawsze chodzą parami, ponieważ w tych 
środowiskach mogą zdarzyć się różne zdarzenia.

Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski: Najwięcej zdarzeń mieliśmy w rejonie ul. 
Szpitalnej, ul. Ogrodowej, ul. Auby. Właśnie z ul. Ogrodowej, ul. Szpitalnej najwięcej osób 
odwozimy na izbę wytrzeźwień, najwięcej dajemy mandatów, także Oś. Dehnelów, Oś. 35-lecia i 
ul. Nowopogońska.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski
2. Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
3. Radny Władysław Oczkowicz

pkt.2

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
Czy są pytania do projektu budżetu?

Pytań nie było.

Pkt.3

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
Czy są pytania do punktu spraw bieżących?

Pytań nie było.

Przewodniczący komisji Bezpieczeństwa Wiesław Konderak
Zamykam posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa.

protokołował Przewodniczący
Krystian Załęczny       Komisji Bezpieczeństwa

          Wiesław Konderak


